

## 個人資料收集聲明

### 資料用途

你就有關個案所提供的個人資料，會供選舉管理委員會作個案處理的用途。在此情況下提供個人資料純屬自願。然而，如果你沒有提供足夠的資料，本會可能無法處理你的個案。

### 資料轉介

如有需要，本會可能會根據《個人資料(私隱)條例》(第 486 章)內所載的條款把你提供的個人資料提供給執法機關或其他部門及組織作個案處理的用途。

### 索閱個人資料

根據《個人資料(私隱)條例》(第 486 章)內所載的條款，你有權要求索閱及改正所提供的個人資料。該等要求應以書面向選舉管理委員會秘書提出，地址為九龍長沙灣東京街西 3 號庫務大樓 8 樓。

## **Personal Information Collection Statement**

### Purpose of Collection

The personal data provided by you in connection with your case will be used by the Electoral Affairs Commission in processing your case. The provision of personal data on this occasion is entirely voluntary. However, if you do not provide adequate information, the Commission may not be able to process your case.

### Classes of Transferees

Where necessary, the Commission may provide the personal data submitted by you to law enforcement agencies, other departments and organisations in accordance with the provisions of the Personal Data (Privacy) Ordinance (Cap. 486) for the purpose of processing your case.

### Access to Personal Data

You have the right to request access to, and to request the correction of, the personal data you supplied in accordance with the provisions of the Personal Data (Privacy) Ordinance (Cap. 486). Such requests should be made in writing to the Secretary of the Electoral Affairs Commission at the following address: 8th Floor, Treasury Building, 3 Tonkin Street West, Cheung Sha Wan, Kowloon.

## 个人资料收集声明

### 资料用途

你就有关个案所提供的个人资料，会供选举管理委员会作个案处理的用途。在此情况下提供个人资料纯属自愿。然而，如果你没有提供足够的资料，本会可能无法处理你的个案。

### 资料转介

如有需要，本会可能会根据《个人资料(私隐)条例》(第 486 章)内所载的条款把你提供的个人资料提供给执法机关或其他部门及组织作个案处理的用途。

### 索阅个人资料

根据《个人资料(私隐)条例》(第 486 章)内所载的条款，你有权要求索阅及改正所提供的个人资料。该等要求应以书面向选举管理委员会秘书提出，地址为九龙长沙湾东京街西 3 号库务大楼 8 楼。